
                 
                                                     Україна 

                             БЕРДИЧІВСЬКА РАЙОННА РАДА 

                                  ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

                                П Р О Т О К О Л 
Дванадцятої сесії                                VIІI скликання 

                 25 листопада 2022 року 

        Мала зала засідань  

        10.00 

Усього обрано депутатів – 42  

 Присутніх на сесії  -  25  депутатів  (список додається). 

          Запрошених  -  5 осіб  (список  додається). 

Дванадцяту сесію районної ради відкрив Балянов О.О. – голова районної  ради 

 

1. СЛУХАЛИ:Про обрання секретаріату.    

Пропозицію вніс Хмелівський В.Й. - депутат районної ради, 

який запропонував до складу секретаріату включити депутатів: 

Бабія О.С. Діхтяра Д.І., Порхун О.М.    

Пропозицію підтримано 

ВИРІШИЛИ:  Обрати секретаріат у складі трьох чоловік: 

1. Діхтяр Д.І.- депутат районної ради;  

2. Бабій О.С. - депутат районної ради;  

3. Порхун О.М. - депутат районної ради.  

За дану пропозицію голосували   «за»  одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про обрання лічильної комісії. 

Пропозицію вніс Хмелівський В.Й. - депутат районної ради, 

який запропонував до складу лічильної комісії включити 

депутатів: Каченюка М.П., Надрагу Н.П.,  Антонюк О.М. 

Пропозицію підтримано 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію у складі  трьох  чоловік: 

1. Каченюк М.П.  - депутат районної ради;                                     

2. Надрага Н.П..  - депутат районної ради; 

3. Антонюк О.М.    - депутат районної ради. 

За дану пропозицію голосували   «за» одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ:  Про порядок денний сесії.  

      Інформував  Балянов О.О.  – голова районної  ради 

1. Про внесення змін до рішення районної ради від 24.12.2020 № 29 

«Про структуру та чисельність виконавчого апарату районної ради». 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

районної ради 



2. Про надання згоди РМ КРЕП Бердичівської районної ради на 

передачу в оренду майна комунальної власності та включення зазначених 

об’єктів до Переліку об’єктів оренди першого типу. 

Доповідач: Ковальчук Олександр Степанович – директор РМ КРЕП 

3. Про надання згоди РМ КРЕП Бердичівської районної ради на 

передачу в оренду майна комунальної власності  

Доповідач: Ковальчук Олександр Степанович – директор РМ КРЕП  

4. Про затвердження списку присяжних.  

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

Бердичівської районної ради 

5. Про звіт голови районної ради про діяльність Бердичівської районної 

ради за звітний період. 

Доповідач: Балянов Олександр Олександрович – голова районної 

ради 

6. Про затвердження звіту про  експертну грошову оцінку та продаж 

земельної  ділянки несільськогосподарського призначення гр. 

Свиридовському  Віктору Леонідовичу. 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

Бердичівської районної ради 

7.Різне.  

 

4.СЛУХАЛИ:Балянова О.О. – який в Різному запропонував заслухати звіт 

голови робочої групи Бердичівської районної ради щодо вивчення 

екологічного становища та стану екологічної безпеки на території району.  

 Доповідач: Козловський Олег Мечиславович – голова робочої 

групи. 

 Також в Різному  запропонував розглянути підведення підсумків 

фотоконкурсу «Різдво  моєї громади». 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

Бердичівської районної ради 

 

ВИРІШИЛИ: взяти порядок денний за основу.  

Голосували  «за» одноголосно. 

 

5.СЛУХАЛИ:Балянова О.О. – про затвердження порядку денного в цілому. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний в цілому та розглядати в такій 

послідовності: 

 

1. Про звіт голови районної ради про діяльність Бердичівської районної 

ради за звітний період. 

2. Про внесення змін до рішення районної ради від 24.12.2020 № 29 

«Про структуру та чисельність виконавчого апарату районної ради». 

3. Про надання згоди РМ КРЕП Бердичівської районної ради на 

передачу в оренду майна комунальної власності та включення зазначених 

об’єктів до Переліку об’єктів оренди першого типу. 



4. Про надання згоди РМ КРЕП Бердичівської районної ради на 

передачу в оренду майна комунальної власності.  

5. Про затвердження звіту про  експертну грошову оцінку та продаж 

земельної ділянки несільськогосподарського призначення гр. Свиридовському  

Віктору Леонідовичу. 

6. Про затвердження списку присяжних. 

7.Різне. 

Голосували  «за» одноголосно. 

 

Депутати також  затвердили регламент роботи пленарного засідання районної 

ради. 

 

5.СЛУХАЛИ:Балянова О.О. – про звіт голови районної ради про діяльність 

Бердичівської районної ради за звітний період, який повідомив, 

що питання розглядалося на засіданнях постійних комісій 

районної ради з питань регламенту, депутатської етики, 

законності та правопорядку та  з питань бюджету та 

комунальної власності. Пропозиція комісій – рекомендувати 

даний проект для розгляду районною радою. На комісії з 

питань земельних відносин та екології, водних ресурсів 

питання розглядалось в порядку інформації у зв’язку з 

відсутністю кворуму. 

ВИСТУПИВ: Яригін П.І. – який запитав про стан справ з опаленням в КНП 

«ЦРЛ Бердичіського району». 

 Балянов О.О. – який повідомив, що в Бердичівський районній 

військовій адміністрації відбулася нарада, на якій був перший 

заступник голови Житомирської обласної адміністрації, на 

даній нараді обговорювалось питання об’єднання КНП «ЦРЛ 

Бердичівського району» з Бердичівською міською лікарнею. 

Два власника КНП «ЦРЛ Бердичівського району», а саме: 

Гришковецька селищна рада та Семенівська сільська рада, не 

проти такого об’єднання. А Райгородоцька та Швайківська 

сільські ради проти. Райгородоцький сільський голова завірив, 

що дрова для опалення лікарні будуть постачатись на постійній 

основі. 

 

ВИРІШИЛИ: звіт голови районної ради про діяльність Бердичівської 

районної ради за звітний період взяти до відома (інформація 

додається). 

Голосували:  «за»  - 24, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 1. 

 

6.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

внесення змін до рішення районної ради від 24.12.2020 № 29 

«Про структуру та чисельність виконавчого апарату районної 

ради». 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku


ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який  повідомив, що питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії з питань регламенту, депутатської 

етики, законності та правопорядку.  Пропозиція комісії – 

рекомендувати даний проект для розгляду районною радою.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 22, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 3. 

  

7. СЛУХАЛИ: Ковальчука О.С. – директора РМ КРЕП, про надання згоди 

РМ КРЕП Бердичівської районної ради на передачу в оренду 

майна комунальної власності та включення зазначених об’єктів 

до Переліку об’єктів оренди першого типу. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії районної ради  з питань бюджету та 

комунальної власності. Пропозиція комісії – рекомендувати 

даний проект для розгляду районною радою. На комісії з 

питань земельних відносин та екології, водних ресурсів 

питання розглядалось в порядку інформації у зв’язку з 

відсутністю кворуму. 

 

ВИРІШИЛИ:Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 22, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 3. 

 

8. Ковальчука О.С. – директора РМ КРЕП про надання згоди РМ КРЕП 

Бердичівської районної ради на передачу в оренду майна 

комунальної власності.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії районної ради  з питань бюджету та 

комунальної власності. Пропозиція комісії – рекомендувати 

даний проект для розгляду районною радою. На комісії з 

питань земельних відносин та екології, водних ресурсів 

питання розглядалось в порядку інформації у зв’язку з 

відсутністю кворуму. 

 

ВИРІШИЛИ:Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 22, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 3. 

 

9.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

затвердження звіту про  експертну грошову оцінку та продаж 

земельної  ділянки несільськогосподарського призначення гр. 

Свиридовському  Віктору Леонідовичу.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії районної ради  з питань бюджету та 

комунальної власності. Пропозиція комісії – рекомендувати 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku


даний проект для розгляду районною радою. На комісії з 

питань земельних відносин та екології, водних ресурсів 

питання розглядалось в порядку інформації у зв’язку з 

відсутністю кворуму. 

  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 23, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 

 

10.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

затвердження списку присяжних. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який  повідомив, що питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії з питань регламенту, депутатської 

етики, законності та правопорядку.  Пропозиція комісії – 

рекомендувати даний проект для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 23, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 2. 

 

РІЗНЕ: 

 

11. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – про підведення підсумків фотоконкурсу 

«Різдво в моїй громаді», яка повідомила, що в кінці минулого 

року Бердичівська районна рада оголосила фотоконкурс 

«Різдво в моїй громаді», через російську військову агресію 

підведення підсумків відклались на рік і проведуться до Дня 

Святого Миколая 19 грудня 2022 року. Зазначила, що є два 

фактичних переможця, і запропонувала депутатам, за наявності 

бажання долучитись до відзначення переможців конкурсу. 

12. СЛУХАЛИ: Козловського О.М. – голову робочої групи, який зачитав 

звіт про роботу робочої групи при Бердичівській районній раді 

з питань вивчення екологічного становища та забезпечення 

екологічної безпеки і підтримання екологічної рівноваги на 

території м.Бердичева та Бердичівського району за період 

червень-листопад 2022 року (інформація додається). 

 

13. СЛУХАЛИ: Балянова О.О. - який повідомив, що питання внесені на 

розгляд 12 сесії восьмого скликання розглянуті, та закрив 

дванадцяту сесію восьмого скликання. 
 

 

Голова районної ради                                     Олександр БАЛЯНОВ 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
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